
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 19.08.2019 
 

Mødedato 

19.08.2019 

Mødested/lokale 

Afdeling Strandgade 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 
Deltagere  

Anne Gulbech, Mette Denert, Majbritt Skov Christensen, Jane Brinch, Jens Ove Dalby, Henriette 

Søgaard, Torben Steenholdt,  
Fraværende 

Simon Clemens, Soheila Dadkhah, Thomas Brandt Pasgaard, Sabiha Pilakovic, Anja Haahr Larsen, 

Jeppe J Moos 

 
Dato 

20.08.2019 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

2. Forældreprojekt 

”Skolen for alle” 

 

 

 

 

3. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 12.06.2019 

 

 

4. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben Steenholdt. 

 
Inge-Lise Ravn Nielsen fortalte om projektet ”Skolen for alle”. Målgruppen er 

forældre til børn i indskolingen med dansk som andetsprog. Projektet skal støtte 

forældrene i at forstå den danske skolemodel og i at kommunikere med skolen. 

Anne Gulbech sætter et link til hjemmesiden i det næste nyhedsbrev.  

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Formand:  

Torben Steenholdt tilkendegav, at han i en periode ønskede aflastning i forhold 

til opgaver. Der var enighed om at finde en løsning, og det blev besluttet, at 

drøfte mulighederne på mødet den 17.9.2019. 

 

Elevråd: 

Der er ikke valgt elevråd på nuværende tidspunkt. 

 

Ledelse: 

Skolen er kommet godt fra start. Ledelsesstrukturen er ændret, så Jens Ove 

Dalby fremover udelukkende er afdelingsleder for kompetencecenteret, og Karin 

Jensen er afdelingsleder for indskoling og mellemtrin. 

 

Der er pr. 1.8.2019 ansat 12 nye lærere. Ansættelserne sker på baggrund af øget 

elevtal i K-klasserne og lærere der fratræder pga pension eller nyt job. 

 

Skolens elevtal ligger i øjeblikket tæt på 600 elever. Heraf er 96 elever i k-

klasserne og 25 elever i den internationale klasse. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

5. Drøftelse af forslag 

om 2-årige 

valgperiode 

 

 

 

6. Principper for 

kommunikation i 

AULA 

 

 

7. Bestyrelsens 

deltagelse i 

forældremøder 

 

 

8. Arbejde videre med 

trivsel 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

9. Forældrehenvendel

ser 

 

 

10. Årshjul 

 

 

 

 

 

 

AULA, der var berammet til at gå i luften den 1.8.2019 er udsat til efter 

efterårsferien. Birthe Hansen arbejder på at få den nye hjemmeside oprettet. 

 

I dette skoleår vil der hver måned blive udsendt et nyhedsbrev til forældrene. 

 

Inge-Lise Ravn Nielsen, der hidtil har været personalerepræsentant i bestyrelsen, 

er udtrådt. Fremover vil Majbritt Christensen repræsentere personalet. Majbritt 

Christensen har været ansat på Vejle Midtbyskole i 6 år. Hun er lærer på 

mellemtrinnet og har bl.a. været med til at etablere legepatruljen. 

 

 

Uddannelse & Læring har bedt bestyrelserne drøfte en eventuel indførelse af 2-

årige valgperioder. Der var enighed om, at det ville være lettere at rekruttere nye 

bestyrelsesmedlemmer, hvis man kun skulle binde sig for 2 år. Anne Gulbech 

sender bestyrelsens kommentarer til Uddannelse og Læring. 

 

 

Det blev aftalt, at punktet tages med på næste møde, og at Lasse Rasmussen 

inviteres til at deltage i drøftelserne. 

 

 

 

Alle klasser skal have en kontaktperson fra bestyrelsen. Denne kontaktperson 

deltager så vidt muligt i årgangens første forældremøde. Bestyrelsen fordeler 

klasserne mellem sig, og tager kontakt til årgangens teamkoordinator for 

nærmere aftale. 

 

Der arbejdes videre med trivsel på det udvidede møde den 17.9.2019. Dagsorden 

til mødet skal indeholde emner som: 

 

 Dropmob dag 

 Antimobbestrategi 

 Trivsel 

 Sprog og adfærd 

 Telefoni 

 AULA 

 

Anne Gulbech laver forslag til dagsorden, og inviterer Heine Hansen, Anne 

Mette Fredslund og Lasse Rasmussen til at deltage i mødet. 

 

 

Ingen henvendelser. 

 

 

 

Sekretæren har lavet udkast til nyt årshjul. Fremover sendes det ud sammen med 

dagsorden, og gennemgås på alle møder under punktet ”Årshjul”. 

 

 



 

 

11. Eventuelt 

 

 

Uddannelsesleder Poul Jørgensen fra Rosborg Gymnasium vil fremover sidde i 

styregruppen for international linje.  

 

Bestyrelsen kan få taget nye billeder til hjemmesiden i uge 35, når vi har 

skolefotografering. Det foregår på Afd. Damhaven mandag og tirsdag kl. 8.15-

14.25 eller på Afd. Strandgade tirsdag og onsdag kl. 8.15-12.45. 

 

 

 

 

Næste møde tirsdag den 17.9.2019 kl. 16.30 – 20.30  

på Afd. Strandgade.  


